
Zápis č 1/2017 

 

Jednání STK ÚKAS 

 
Přítomni: Flanderka, Brůžek, Janouch, Calda, Pavlík, Laluha, Duffek, Durila 

 

1. Zhodnocení halové sezóny 2017 z hlediska KP – vzhledem k vysokým počtům 

přihlášených závodníků nebyl dodržen časový pořad. Ekonomicky díky startům mimo 

soutěž, nebyly přebory ztrátové. Jarda Calda vstoupí do jednání s klubem v Dráždanech 

a zjistí možnosti a podmínky pro případné konání KP 2018 v hale v Německu. 

2. Předložena předběžná termínovka pro rok 2017 – bude se dále dopracovávat 

3. Byly schváleny termíny a pořadatelé pro KP jednotlivců pro rok 2017 

4. Byl připraven přehled družstev do krajských soutěží pro rok 2017 a rozhodnuto, že soutěž 

dorostu v roce 2017 bude. 

5. KP družstev – bude vypsáno výběrové řízení na konání jednotlivých kol soutěží družstev.         

6. Závody a mítinky 2017 mimo KP – mítinky byly zařazeny do termínovky a dopracuje se 

postupně jejich detail do brožury. 

7. Brožura na dráhu 2017 – byly diskutovány záležitosti okolo detailů v brožuře - KP 

jednotlivců, soutěže družstev, disciplíny, platby, rozsah závodění, štafetový pohár, pohár 

rozhlasu, apod. 

 

 

 

Zapsal: Petr Flanderka 

             předseda STK ÚKAS 

   


